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aan BEN WEYTS
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Pelsdierhouderijen  -  Vergunningen en uitbreidingen

In Vlaanderen zijn er nog steeds heel wat pelsdierhouderijen actief. Zij kweken vooral 
nertsen voor bontproductie. Door de recente bevestiging van het verbod op het fokken van 
pelsdieren voor bontproductie in Nederland, wordt gevreesd dat heel wat Nederlandse 
pelsdierhouderijen de oversteek naar Vlaanderen zullen maken. Nederland is immers een 
van de grootste bontexporteurs ter wereld.

1. Hoeveel milieuvergunningen zijn er op dit moment voor pelsdierhouderijen in 
Vlaanderen? Wanneer zijn deze vergunningen ingegaan, tot wanneer lopen ze en voor 
hoeveel nertsen gelden ze? Graag een overzicht per bedrijf, opgedeeld per gemeente 
en provincie waarin het bedrijf gevestigd is.

2. Hoeveel vergunnings- en uitbreidingsaanvragen zijn op dit moment lopende en dus 
voorlopig onbeslist? Om hoeveel pelsdieren gaat het? Graag een overzicht per 
aanvraag, opgedeeld volgens gemeente en provincie waarin het bedrijf gevestigd is. 

3. Welke bedrijven die de afgelopen drie jaar een milieuvergunning hebben aangevraagd, 
hadden oorspronkelijk hun maatschappelijke zetel in Nederland?

4. Verwacht de minister een toename van het aantal pelsdierhouderijen in Vlaanderen, 
aangezien het verbod op fokkerijen in Nederland recent bevestigd werd in hoger 
beroep?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (225), Joke Schauvliege (123).



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 225 van 13 november 2015
van JELLE ENGELBOSCH

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Joke Schauvliege, Vlaams minister 
van Omgeving, Natuur en Landbouw.


